

《单词百科:Frontiers是什么意思?Frontiers怎么发音?Frontiers的解释和用法》

英语单词Frontiers是什么意思?Frontiers怎么读?Frontiers怎么发音?简答网为您整理了Frontiers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



Frontiers怎么读

Frontiers的读音:[' fr ʌ nt ɪ ə z]

Frontiers的意思

1、[电影]血眼;边域之城;

Frontiers的双语例句

1、Community leaders want to strengthen controls at external frontiers.

社区领导想要加强对小区外围的管理。

2、Naked aggression and an attempt to change frontiers by force could not go unchallenged.

公然的侵略和企图用武力改变边界的行径是不能置之不理的。

3、You are exploring the frontiers in science.

你在探究科学的新领域。

4、Researchers are pushing back the frontiers and opening doors to reveal why things happen and how things work.

研究者们拓展了其研究领域，介绍并揭示了事物发生的原因和机理。

5、For scientists, they will be places to expand the frontiers of discovery.

对科学家而言，它们将是扩大发现的边缘地带。

6、Many scientists enjoy the excitement of working at the frontiers of knowledge.

许多科学家对在未完全开拓的知识领域工作感到极大的兴奋。

7、For the coal and steel industries at least, frontiers ceased to exist.

至少就煤炭钢铁工业而言，边界不复存在。

8、The invaders were pushed back beyond their own frontiers.

入侵者被赶回自己的边境以内。

9、And the same evening German motorized elements reached the Serbian frontiers.

同日晚间，德国的摩托化部队进抵塞尔维亚边境。

10、It is through education that we expand the frontiers of knowledge.

通过教育，我们扩大了知识的阵地。

11、Professor Field is devoted to the exploration of the frontiers of medicine.

菲尔德教授致力于探索医学研究的新领域。

12、Sometimes it is a long distance race of cross-frontiers car race.

有时是小卧车的跨国境的长途比赛.

13、 They are highly interested in the frontiers of science.

他们对于科学的新领域有浓厚的兴趣.

14、 Sweden has frontiers with Norway and Finland.

瑞典同挪威.芬兰相邻.

15、 Human acts have repercussions far beyond the frontiers of the human world.

人类行为所产生的影响远远超出人类世界的范围.

以上是简答网为您整理的Frontiers怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于Frontiers的用法

、Frontiers的释义、Frontiers的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Frontiers>

